

EverFlex Analgesic Cream

DIN 02247795, 56.7 g (2 oz.) Cream, Stock No. 3535-6

EverFlex Analgesic Cream is a counter-irritant with potential for anti-inflammatory and pain relieving effects. The penetrating action of EverFlex Analgesic Cream provides temporary relief of aches and pains of muscles and joints associated with backache, lumbago, strains, bruises, sprains and arthritic or rheumatic pain, pain of tendons and ligaments. It is also useful for tired, aching muscles. Its active ingredient is menthol.

Did you know?

In addition to menthol, EverFlex cream contains a proprietary blend of fatty acid esters (cetylated fatty acids), olive oil (*Olea europaea*) and methylsulfonylmethane (MSM).

Cetylated fatty acids (especially cetyl palmitate) may be good carriers for other actives and enhance their absorption through the skin.

Several investigations have suggested that olive oil can be beneficial in inflammatory and autoimmune diseases, such as rheumatoid arthritis.

MSM is a source of sulfur, an important structural component of the connective tissue that joins muscles to bones. Some studies have shown MSM to have pain reducing and anti-inflammatory properties.

NSP Advantage

Analgesic cream. 56.7 g (2 oz.).

Active Ingredient: Menthol 1.25%

Other Ingredients: Water, glyceryl stearate, glycerin, cetyl myristoleate, cetyl myristate, olive (*Olea europaea*) fruit oil, methylsulfonylmethane (MSM), lecithin, tocopheryl acetate, benzyl alcohol, phenoxyethanol, carbomer, PEG-100 stearate, potassium hydroxide, cetyl palmitate, cetyl palmitoleate, cetyloleate, cetyl laurate, methylparaben, propylparaben, ethylparaben, butylparaben, isobutylparaben.

Recommendation: Adults and children 2 yrs. of age and older. Apply to affected area not more than 3 to 4 times per day. If condition worsens, or if symptoms persist for more than 7 days or clear up and occur again within a few days, discontinue use of product and consult a physician.

References: Available upon request.

Caution:

- For external use only
- If rash or irritation occurs discontinue use
- The application of external heat, such as an electric heating pad, may result in excessive skin irritation or skin burn
- Avoid contact with the eyes and mucous membranes
- Do not bandage
- Do not apply to wounds or damaged skin

Features & Benefits

- Fast-acting topical pain reliever.
- Goes on light, easily absorbed.
- Not greasy.
- Does not stain clothes.

Crème Analgésique EverFlex

DIN 02247795, 56,7 g (2 oz.) Crème, No de stock 3535-6

La crème analgésique EverFlex est un Lrévulsif qui peut réduire l'inflammation et la douleur. L'action pénétrante de Crème Analgésique EverFlex offre un soulagement temporaire des douleurs musculaires et articulaires associées au mal de dos, lumbago, entorses, ecchymoses et douleurs arthritiques et rhumastimales, douleurs aux tendons et aux ligaments. Elle est aussi utile pour les muscles fatigués et endoloris. Son principe actif est le menthol.

Saviez-vous que?

En plus du menthol, la crème EverFlex contient un mélange de marque déposée d'esters d'acides gras (acides gras cétylatés), huile d'olive (*Olea europaea*) et méthylsulfonylméthane (MSM).

Les acides gras cétylatés (surtout le palmitate de cétyl) peuvent favoriser d'autres activités et améliorer leur absorption par la peau.

Plusieurs recherches suggèrent que l'huile d'olive peut être bénéfique dans le cas de maladies inflammatoires et auto-immunes, telles que l'arthrite rhumatoïde.

Le MSM est une source de soufre, un important composant structurel des tissus conjonctifs qui lie les muscles et les os. Certaines études ont démontré que le MSM a des propriétés qui peuvent réduire la douleur et l'inflammation.

Avantages NSP

Crème analgésique. 56,7 (2 oz.)

Principe actif: Menthol 1,25%

Ingrédients: Eau, stéarate de glycéryl, glycéline, myristoléate de cétyl, myristate de cétyl, huile du fruit d'olive (*Olea europaea*), méthylsulfonylméthane (MSM), lécithine, acétate de tocophéryl, alcool de benzyl, phénoxyéthanol, carbomère, stéarate PEG-100, hydroxyde de potassium, palmitate de cétyl, palmitoléate de cétyl, cetyloléate, laurate de cétyl, méthylparaben, propylparaben, éthylparaben, butylparaben, isobutylparaben.

Mode d'emploi: Adultes et enfants de 2 ans et plus. Appliquer sur la région affectée, pas plus de 3 à 4 fois par jour. Si l'état s'aggrave ou si les symptômes persistent pendant plus de 7 jours ou disparaissent et réapparaissent encore après quelques jours, arrêter d'utiliser le produit et consulter un médecin.

AVERTISSEMENT:

Pour usage externe seulement. S'il y a rougeur ou irritation, arrêter l'utilisation. L'application de chaleur extérieure, comme avec un coussin chauffant, peut entraîner une irritation cutanée importante ou une brûlure de la peau. Éviter le contact avec les yeux et les muqueuses. Ne pas envelopper. Ne pas appliquer sur des plaies ou de la peau endommagée.

Caractéristiques et Bienfaits

- Analgésique topique à action rapide.
- S'applique facilement et est absorbée rapidement.
- Non gras.
- Ne tache pas les vêtements.